
Beste mijnheer Theunen, 
 
In voorbereiding op de vervolg vragen die u van plan bent te stellen krachtens art. 41 heeft u 
in uw mail van 14 juli namens Groen Links een aantal aanvullende vragen gesteld over het 
beleid met betrekking tot de speeltuin in Loenersloot. 
Hieronder per vraag mijn antwoord. 
 
 
Vraag 1.  
Kun je mij aangeven op welke datum bleek dat het toestel in Loenersloot niet aan de 
veiligheidsvoorschriften voldeed? 
Antwoord 1. 
Uit de jaarlijkse speel inspectie, die de firma ABOS in juni 2019 voor ons heeft uitgevoerd, is 
gebleken dat het speeltoestel aan de Slotlaan in Loenersloot afwijkingen heeft.  
 
Vraag 2. 
Kun je me aangeven wat de precieze constatering was met betrekking tot de urgentie van 
het gebrek ? Uit mijn eerste informatieronde bleek dat er geen direct gevaar was en dat 
verwijdering niet acuut had hoeven plaatsvinden. 
Antwoord 2. 
De constatering was houtrot. De schade leverde niet een direct gevaar op, maar het 
speeltoestel kon niet nog een jaar mee. Naar aanleiding van deze constatering is er vorig jaar 
opdracht gegeven door onze afdeling om dit toestel op termijn te laten verwijderen. 
Repareren was geen reële oplossing meer omdat het toestel al de afschrijf leeftijd voorbij 
was. 
 
Vraag 3.  
Je zegt in antwoord 2 dat er is afgesproken dat vervanging van een toestel plaatsvindt als de 
gehele speelplek opnieuw wordt ingericht. Kun je me concreet aangeven wanneer, door wie 
en met wie dit afgesproken is ? 
Antwoord 3. 
In 2014 is door de raad de nota “Buiten Spelen Natuurlijk!” vastgesteld na uitgebreide 
consultatie van wijk- en dorpsraden en commissieleden vanuit de gemeenteraad. 
In RIB 66 van oktober 2019 staat beschreven dat we in 2018 de uitvoering intern hebben 
geëvalueerd en in 2019 de eerste aanpassingen in de uitvoering hebben doorgevoerd. Vanaf 
2020 is de hele uitvoering aangepast. 
In RIB 44 van juni 2020 staat de aangepaste vorm van de uitvoering van het speelbeleid, 
zoals die nu wordt gehanteerd, nogmaals beschreven. 
 
Vraag 4.  
Ben je het met me eens dat dit haaks staat op hetgeen in het addendum van het CWP staat 
(laatste zin onder kopje speeltuinen; het zorgen voor … …. vernieuwen van speelplekken) 
Antwoord 4. 
In het addendum van het CWP staat: 
“Het zorgen voor veiligheid van bestaande speelplekken heeft prioriteit ten opzichte van het 
vervangen en vernieuwen van speelplekken.” 



De genoemde veiligheid heeft zeker prioriteit ten opzicht van het vervangen en vernieuwen 
van speelplekken. Deze veiligheid wordt gewaarborgd door de jaarlijkse inspecties met de 
daaruit voortkomende maatregelen ten aanzien van onderhoud en verwijderen van 
toestellen.  
Het vervangen van toestellen draagt niet bij aan de veiligheid van een speelplek en vind 
daarom plaats, conform het huidige beleid, bij de herinrichting van de totale speelplek. 
 
Vraag 5.  
Begrijp ik uit de beantwoording dat wanneer vervanging van het toestel in Loenersloot 
plaatsvindt de gehele speelplek wordt opgeknapt ? 
Antwoord 5. 
De vraag of het individuele speeltoestel vervangen moet worden, is niet bepalend. Eerst 
wordt bepaald of de hele speelplek aan de beurt is voor herinrichting. Dit zal gebeuren naar 
aanleiding van uitkomsten van veiligheidsinspecties en de leeftijd van de speeltoestellen. Als 
de speeltuin aan de beurt is om opgeknapt te worden, zal er een nieuwe inrichting met 
speeltoestellen komen, die afgestemd zijn binnen de kaders van de gemeente (o.a. beleid, 
financiën, klimaatadaptatie) op de wensen van de gebruikers.  
 
Vraag 6.  
Als er geen participatief traject ingezet is, dienen dan de bewoners (in dit geval de 
naastliggende school en bijvoorbeeld de dorpsraad) niet anderszins geïnformeerd te 
worden? Gaat dit in de toekomst verbeterd worden? 
Antwoord 6. 
Als een speeltoestel wordt vernield of niet goed uit de inspectie komt moet het per direct 
weg gehaald worden vanwege aansprakelijkheidsrisico’s. Daarover is geen participatie 
mogelijk. De bewoners ( waaronder in dit geval de naastliggende school en de dorpsraad) 
worden nu niet ingelicht als er een toestel is verwijderd en over wat erna gebeurt. We zijn 
bezig om een geschikte vorm te bepalen ( bv een kaart) waarmee we op de website van de 
gemeente deze informatie centraal kunnen gaan verspreiden. Op het moment dat we een 
gehele speelplek gaan vervangen/vernieuwen gaan we uiteraard een participatietraject in 
met de omwonenden. 
 
 
Vraag 7.  
In het addendum CWP van juli staat dat extra budget vrijgemaakt wordt voor een 
investering van 600.000. Waarop is dit bedrag gebaseerd en wat zijn de onderliggende 
plannen? 
Antwoord 7. 
In de exploitatiebegroting is jaarlijks € 90.000 voor speeltuinen beschikbaar.  
In de jaren 2017-2020 is vanuit de nota Kapitaalgoederen (investeringsbudget) jaarlijks 
€260.000 voor investeringen in de speelterreinen toegevoegd. Dit budget is volledig 
opgegaan behalve natuurlijk het budget voor 2020. 
In de jaren 2021-2024 is vanuit de nota Kapitaalgoederen (investeringsbudget) nog ca. 
€150.000 per jaar nodig, wat neerkomt op €600.000. 
 



Van de ca. 260 aanwezige speelplaatsen zijn er inmiddels ca. 70 vernieuwd. Er zijn nog 190 
speelplaatsen die vernieuwd moeten worden. Met het bedrag van €600.000 zetten we het 
huidige beleid voort, maar in tijd gefaseerd.  
 
Vraag 8.  
Heb je voor mij een overzicht van alle speelplekken die op de nominatie staan opgeknapt te 
worden in 2020 en de komende jaren? 
Antwoord 8. 
Per jaar bekijken we welke speelplekken in aanmerking komen voor herinrichting.  
In 2020 zijn het de volgende locaties: 

- Kanaalstraat/Friezenstraat in Maarssen; 
- Hondiusstraat in Maarssen; 
- Doude van Troostwijk in Loenen aan de Vecht; 
- Henk van de Griftpark in Breukelen. 

We zijn bezig met het opstellen van de planning voor 2021. 
                                                                                    
Vraag 9.  
Aan de hand van signalen uit de bevolking wil ik expliciet vernemen wat de intenties zijn met 
de volgende speelplekken: 
- Loenersloot, Slotlaan 
- Maarssen, Pauwenkamp 
- Maarssen, tussen van Galenstraat, Trompstraat, Klokjeslaan en Plesmanlaan 
- Maarssen, n.a.v. klachten over speeltuin na renovatie tussen flats van Galenstraat en 
de Ruyterstraat. 
Antwoord 9. 
De intentie met bovengenoemde speelplekken (en alle andere speelplekken in de gemeente 
Stichtse Vecht): 
Het vernieuwen van (totale) speelplekken. Om zoveel mogelijk geld te kunnen besteden aan 
deze renovaties investeren we daarom niet in het vervangen van individuele speeltoestellen.  
Speelplekken met oudere toestellen en toestellen in slechte staat, zullen –relatief- eerder in 
aanmerking komen om vernieuwd te worden. De speelplekken worden niet wijk- of 
kerngericht vernieuwd, maar afhankelijk van de fysieke staat (gebaseerd op jaarlijkse 
onafhankelijke inspectieresultaten). 
Door een goede spreiding in tijd (een langere periode nemen voor vernieuwing) voorkomen 
we in de toekomst het probleem dat alle speeltuinen weer tegelijkertijd moeten worden 
aangepakt.  
 
Opmerkingen per speelplek: 

- Loenersloot is bij ons onder de aandacht; 
- Pauwenkamp en van Galenstraat zijn op dit moment niet urgent; 
- Van de nieuwe speeltuin aan de van Galenstraat zijn mij geen klachten bekend. 

Volgens de jaarlijkse onafhankelijke inspectie is alles, wat spelen betreft, daar in 
orde.  

 
Met vriendelijke groet, 
Saskia Hovinga 
Adviseur Groen 



 

 
Geachte mevrouw Hovinga, beste Saskia, 
 
Dank voor de beantwoording van mijn vragen over het beleid met betrekking tot speeltuinen 
in het algemeen en die in Loenersloot in het bijzonder.  
Ik overweeg vervolgvragen te stellen krachtens art 41, maar wil eerst op deze wijze wat 
dieper op de kwestie ingaan en vragen stellen die mogelijk door je al te beantwoorden zijn. 

1. Kun je mij aangeven op welke datum bleek dat het toestel in Loenersloot niet aan de 
veiligheidsvoorschriften voldeed ? 

2. Kun je me aangeven wat de precieze constatering was met betrekking tot de urgentie 
van het gebrek ? Uit mijn eerste informatieronde bleek dat er geen direct gevaar was 
en dat verwijdering niet acuut had hoeven plaatsvinden.  

3. Je zegt in antwoord 2 dat er is afgesproken dat vervanging van een 
toestel plaatsvindt als de gehele speelplek opnieuw wordt ingericht. Kun je me 
concreet aangeven wanneer, door wie en met wie dit afgesproken is ?    

4. Ben je het met me eens dat dit haaks staat op hetgeen in het addendum van het CWP 
staat (laatste zin onder kopje speeltuinen; het zorgen voor …  …. vernieuwen van 
speelplekken) 

5. Begrijp ik uit de beantwoording dat wanneer vervanging van het toestel in 
Loenersloot plaatsvindt de gehele speelplek wordt opgeknapt ? 

6. Als er geen participatief traject ingezet is, dienen dan de bewoners (in dit geval de 
naastliggende school en bijvoorbeeld de dorpsraad) niet anderszins geïnformeerd te 
worden ? Gaat dit in de toekomst verbeterd worden ? 

7. In het addendum CWP van juli staat dat extra budget vrijgemaakt wordt voor een 
investering van 600.000. Waarop is dit bedrag gebaseerd en wat zijn de 
onderliggende plannen ? 

8. Heb je voor mij een overzicht van alle speelplekken die op de nominatie staan 
opgeknapt te worden in 2020 en de komende jaren ?  

9. Aan de hand van signalen uit de bevolking wil ik expliciet vernemen wat de intenties 
zijn met de volgende speelplekken: 

 Loenersloot, slotlaan 
 Maarssen, pauwenkamp 
 Maarssen, tussen van Galenstraat, trompstraat, klokjeslaan en plesmanlaan 
 Maarssen, nav klachten over speeltuin na renovatie tussen flats van Galenstraat en 

de ruyterstraat.  

Ik dank je voor de moeite en ik hoop de antwoorden snel tegemoet te zien.  
Ik ben uiteraard bereikbaar voor een toelichting. 
 
Met vriendelijke groet,  
Ed. Theunen 
Raadslid GroenLinks  
06‐12632180 
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